
 

Protokół nr XI  

W dniu 27 marca 2025r. obyła się XI Sesja Rady Gminy Raków. 

Obrady rozpoczęto 27 marca 2025 o godz. 08:15, a zakończono o godz. 08:36 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. Lista obecności radnych na sesji stanowi zał. nr 1 do 

protokołu.   

Obecni: 

1. Piotr Mariusz Bożycki 

2. Monika Anna Foryś 

3. Małgorzata Józefa Gołyska 

4. Kazimierz Karwat 

5. Marek Wojciech Kowalik 

6. Karol Dominik Ksel 

7. Irena Kulińska 

8. Paweł Jakub Pietruszka 

9. Ewelina Izabela Sobieraj 

10. Stanisław Stemplowski 

11. Teresa Bronisława Strzelecka 

12. Marcin Szpak 

13. Dariusz Czesław Tyrała 

14. Jolanta Anna Wesołowska 

15. Michał Krzysztof Zaremba 

Ponadto na posiedzeniu obecni byli: Zastępca Wójta- Pan Paweł Kijanka, Skarbnik Gminy-Pan 

Artur Nadolny, pracownicy urzędu, i sołtysi. Lista obecności sołtysów w załączeniu do 

protokołu. Posiedzeniu Przewodniczył Pan Paweł Pietruszka- Przewodniczący Rady. 

 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z X sesji w dniu 13.02.2025 r. 

4. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Budżetu i Spraw Społeczno- Gospodarczych 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038 

 b) zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

 c) uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Raków na 2025 rok 

 d) rozpatrzenia petycji z dnia 8 stycznia 2025 r. 

 e) przekazania petycji według właściwości 

 f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Chańczy, oznaczonej jako działka nr 926/21 



 

 g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Bardzie, oznaczonej jako działka nr 323 

 h) wyrażenia zgody na sprzedaż części działki o powierzchni 0,3000 ha z nieruchomości 

numer ewidencyjny 69 położonej w Szumsku- Kolonii 

 i) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej na terenie Gminy 

Raków 

 j) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku jej geodezyjnego podziału na terenie Gminy Raków 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg obrad 

AD.1 i 2 Pan Przewodniczący otworzył posiedzenie, powitał zebranych oraz poinformował  

o rejestracji obrazu i dźwięku podczas obrad. Następnie poprosił radnych o potwierdzenie 

obecności na tabletach. 

Po sprawdzeniu obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 15 

radnych w związku z powyższym Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag ze strony 

zebranych Przewodniczący zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Porządek obrad przyjęto. 

AD.3. Przewodniczący Rady zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu protokołu z X 

sesji w dniu 13.02.2025 r. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad zatwierdzeniem protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu z X sesji w dniu 13.02.2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Protokół został przyjęty. 

AD.4. Kontynuując obrady zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Przewodniczący Rady 

poprosił Panią Monikę Foryś- Przewodniczącą Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-

Gospodarczych o przedstawienie sprawozdania z posiedzenia Komisji. 

Pani Foryś na wstępnie swojego wystąpienia przywitała zebranych. Przypomniała, że 

posiedzenie Komisji Budżetu i Spraw Sołeczno-Gospodarczych odbyło 25 marca 2025 r. a jego 

tematem była analiza i zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję. Pani 

Przewodnicząca w swoim wystąpieniu omówiła przedmiot poszczególnych projektów uchwał, 

które komisja analizowała. Zgodnie z przedstawionym sprawozdaniem przedmiot 

poszczególnych uchwał przedstawiał się następująco: 

- projekty uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 

2025-2038 oraz w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 r. omówił Skarbnik Artur Nadolny. 

Zmiany wykazane w załącznikach związane są ze zwiększeniem kwoty dochodów oraz 

wydatków. Kontynuując Pani Przewodnicząca podał a kwoty wpływające na zmiany w budżecie 

oraz wymieniła źródła ich pochodzenia. Kwota dochodów została zwiększona o 400 708,56 zł. 

Zwiększeniu uległy przychody budżetu: z tytułu nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 

200 041,14 zł; z tytułu wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy,  

w kwocie 340 558,22 zł. Kwota wydatków została zwiększona o 941 307,92 zł, z czego wydatki 

bieżące zwiększyły się o 738 175,42 zł, a wydatki majątkowe zwiększyły się o 203 132,50 zł. 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Raków na 2025 rok omówiła  

i przedstawiła Ewa Szpak. Przepisy nakładają obowiązek corocznego podjęcia uchwały 

w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. Program obejmuje wszystkie zadania, określone w ustawie, tj. 

zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; opiekę nad wolno 

żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; odławianie bezdomnych zwierząt; obligatoryjną 

sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; poszukiwanie właścicieli dla 

bezdomnych zwierząt; usypianie ślepych miotów; wskazanie gospodarstwa rolnego w celu 



 

zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; zapewnienie całodobowej opieki 

weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt. Program zakłada m.in. 

zachęcanie właścicieli zwierząt do ich sterylizacji lub kastracji, poprzez finansowanie w 100 % 

zabiegów sterylizacji psów i kotów należących do mieszkańców gminy Raków. Środki na 

realizację zadań wynikających ujęte są w planie finansowym gminy Raków i wynoszą 100 

000,00 zł. 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 8 stycznia 2025 r. omówił 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pan Marcin Szpak. Z uzasadnienia wynika, 

że w związku z brakiem podstawy prawnej pozwalającej na realizację postulatów zawartych w 

petycji uznaje się że kwestie poruszone w petycji, której rozpatrzenie jest przedmiotem uchwały 

nie zasługują na uwzględnienie. 

- projekt uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości również omówił 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Petycja wniesiona przez właścicieli 

nieruchomości sąsiednich względem działki o nr. ewid. 979 (ul. Sosnowa) w Rakowie dotyczy 

wstrzymania procedowania i zmiany koncepcji rozbudowy oraz poszerzenia drogi wewnętrznej, 

oznaczonej jako działka o nr. ewid. 979, poł. w Rakowie, nazwane też jako ul. Sosnowa. 

Zgodnie z projektem uchwały postulaty zawarte w petycji nie mieszczą się w kompetencjach 

Rady Gminy Raków w związku z powyższym petycja powinna zostać skierowana według 

właściwości do organu wykonawczego – Wójta Gminy Raków. 

- projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części 

nieruchomości gruntowej, położonej w Chańczy oraz Bardzie omówił Pan Paweł Wyrzykowski.  

Dotyczą wyrażenia zgody na lokalizację energetycznej linii kablowej na działce gminnej, w celu 

podłączenia budynku do sieci energetycznej. 

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części działki o powierzchni 0,3000 

ha z nieruchomości numer ewidencyjny 69 położonej w Szumsku- Kolonii wyjaśniła Pani 

Magdalena Wojtyś. Projekt dotyczy nieruchomości położonej w Szumsku- Kolonii, oznaczona  

w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 69 o pow. 0,3800 ha stanowiącej własność 

Gminy Raków na podstawie księgi wieczystej KI1L/00158432/6. Do Urzędu Gminy w Rakowie 

zwrócił się wnioskodawca zainteresowany nabyciem części ww. nieruchomości. Z uwagi na 

konieczność pozyskania środków finansowych w celu realizacji budżetu Gminy Raków, zasadna 

jest sprzedaż przedmiotowej nieruchomości, w związku z czym niezbędne jest podjęcie przez 

Radę Gminy niniejszej uchwały. 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej  

z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury 

technicznej na terenie Gminy Raków oraz projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej 

geodezyjnego podziału na terenie Gminy Raków omówiła Pani Magdalena Wojtyś. Kontynuując 



 

Pani przewodnicząca przedstawiła uzasadnienie do projektów ww. uchwał. 

Na zakończenie swojego sprawozdania Pani Przewodnicząca poinformowała, że członkowie 

Komisji nie wnieśli uwag do analizowanego materiału i zaopiniowali go pozytywnie. 

AD.5 Wobec braku uwag do przedstawionego sprawozdania obrady kontynuowano. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038. 

Przewodniczący zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu uchwały. Wobec braku uwag 

ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raków na lata 2025-2038 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Następnie wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

W kolejnym punkcie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w  sprawie uchwalenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie gminy Raków na 2025 rok. 

Przewodniczący zapytał zebranych czy wnoszą uwagi do projektu uchwały. Wobec braku uwag 

ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Raków na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Następnie wobec braku uwag ze strony radnych przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji z dnia 8 stycznia 2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji z dnia 8 stycznia 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania petycji według 

właściwości. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu przystąpiono do głosowania w sprawie 

podjęcia przedmiotowej uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji według właściwości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, położonej w Chańczy, 

oznaczonej jako działka nr 926/2. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Chańczy, oznaczonej jako działka nr 926/21 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 



 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, położonej w Bardzie, oznaczonej 

jako działka nr 323. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na części nieruchomości gruntowej, 

położonej w Bardzie, oznaczonej jako działka nr 323 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż części działki o powierzchni 0,3000 ha z nieruchomości numer ewidencyjny 69 

położonej w Szumsku- Kolonii. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż części działki o powierzchni 0,3000 ha z nieruchomości numer 

ewidencyjny 69 położonej w Szumsku- Kolonii 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, 

Marek Wojciech Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, 



 

Ewelina Izabela Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, 

Dariusz Czesław Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała została podjęta. 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanej 

budową urządzeń infrastruktury technicznej na terenie Gminy Raków. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej na terenie Gminy 

Raków 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Kazimierz Karwat 

PRZECIW (14) 

Piotr Mariusz Bożycki, Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Marek Wojciech 

Kowalik, Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, Ewelina Izabela 

Sobieraj, Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, Dariusz Czesław 

Tyrała, Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nie została podjęta. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej 

geodezyjnego podziału na terenie Gminy Raków. 

Wobec braku uwag i wniosków ze strony radnych przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku jej geodezyjnego podziału na terenie Gminy Raków 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (0) 

PRZECIW (14) 

Monika Anna Foryś, Małgorzata Józefa Gołyska, Kazimierz Karwat, Marek Wojciech Kowalik, 

Karol Dominik Ksel, Irena Kulińska, Paweł Jakub Pietruszka, Ewelina Izabela Sobieraj, 

Stanisław Stemplowski, Teresa Bronisława Strzelecka, Marcin Szpak, Dariusz Czesław Tyrała, 

Jolanta Anna Wesołowska, Michał Krzysztof Zaremba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Mariusz Bożycki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nie została podjęta. 

AD.6. W punkcie dotyczącym wolnych wniosków głos zabrał Przewodniczący rady. W swoim 

wystąpieniu odczytał ogłoszenie w sprawie pomocy w wypełnianiu deklaracji podatkowych za 

2024 r. zorganizowanej w Urzędzie Gminy. 

Kontynuując Przewodniczący wyjaśnił powodu odrzucenia przez Radę uchwał w sprawie 

ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości spowodowanej budową urządzeń infrastruktury technicznej na terenie Gminy 

oraz ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku jej geodezyjnego podziału na terenie Gminy Raków. Nadmienił, Rada 

w związku z podniesieniem innych opłat podjęła decyzję o nieobciążaniu mieszkańców 

dodatkowymi opłatami. 

AD.7. Wobec braku zgłoszeń i w związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Przewodniczący 

zamknął obrady. 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Raków 

 

Paweł Pietruszka 

Przygotował: Aneta Łata 


